
PROTOKOLL vid sammanträde den 21/11/55 med 
ÖS, sektionsstyrelserna, revisorerna m.fl. på 
Stadion.

NÄRVARANDE: hela överstyrelsen, hedersordf. Norden
skjöld, revisorerna Edlund, Hedvall, Lundberg 
samt från sektionerna:

G. Lundqvist, fotboll; L. Lindgren, ishockey; G. Hed
lund, G. Keyser, bandy; E. Lindström, B. Gustavsson, 
S. Ogberg, bordtennis; 0. Holmgren, 0. Wigzell, bow
ling; K. Hammargren, B. Ahlin, boxning; L. Öberg, 
B. Anér, L. Carlson, brottning; C. Schultze, G. Flor
sjö, K.G. Nyström, handboll; E. Nirling, F. Lindhe, 
skidor; Anna Dettner, Gunvor Orest, Christina Alinger, 
damsektionen; kanslisten: A. Othberg.

§ 1.
Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och öppnade 

sammanträdet.
§ 2.

Redogjorde ordföranden för planerna för firandet av förening
ens 65-årsjubileum den 11-12 mars 1956 på Gillet.

Inför detta jubileum betonades vikten av att sektionerna 
i mycket god tid levererar uppgifter för sådana medlemmar, som 
är aktuella för förtjänstmedaljer, diplom etc. Samtidigt ani
merade ordföranden sektionerna att inkomma med lämpliga idéer 
och förslag till firandet av Jubileet.

§ 3.
Lämnade Eckerbrant en redogörelse för arbetet med centrali

seringen av föreningens medlemsregister och gav vissa direktiv 
och önskemål. Kompletterande uppgifter måste vara honom tillhanda 
senast den 1/12/55.

§
För den tillämnade jubileumstidskriften lämnade Liliequist 

vissa upplysningar och utlovade att i ett PM till sektionerna 
närmare precisera i vilka avseenden han påräknar stöd och hjälp 
för att kunna åstadkomma en tidning värdig ett jubileum.

§ 5.
Rapporterade sektionerna för sina framtidsplaner i fråga 

om idrottsliga insatser under jubileumsåret. För curling, som 
p.g.a. träning ej var närvarande, redogjorde Dunér. Konstatera
des att sektionerna i största allmänhet hade siktet högt in
ställt och att deras fullträffar under jubileumsåret kunde tänkas 
bli betydande.

§ 6.
Från en konferens med AIK redogjorde Gunnar Lundqvist för 

en för olika sektioner aktuell-blivande fråga, gällande Över
gång av spelare mellan Djurgården och AIK. För fotbollssek
tionens del avsågs att fästa på papper en överenskommelse, att 
dylika övergångar ej få ske med mindre än bägge klubbarnas med
givande. Klubbarna skola förbinda sig att ej värva från varandra.

För att få en enhetlig linje gällande samtliga sektioner i 
deras vällovliga strävan att hejda "de svartas" jaktövningar, 
diskuterades de olika sektionernas behov och Önskemål. Utom från 
ishockey, som anmälde önskemål om "spelarnas frihet", konsta
terades sektionerna vara positiva för en överenskommelse liknande 
den av fotbollen föreslagna.

Beslöts att fotbollen skall utarbeta ett förslag och att 
överstyrelsen sedan skall uppta frågan till behandling med ak
tuella sektioner för att sedan med AIK:s styrelse dryfta en 
gemensam överenskommelse.



§ 7.
Föreslog S. Hammar en hela föreningen omfattande tävling 

i terränglöpning våren 1956. Uppdrogs åt förslagsställaren 
och orienteringssektionen att närmare bearbeta idén och åter
komma med inbjudan. Av diskussionen framgick att t.o.m. en och 
annan av kvällens många styrelserepresentanter var beredd att 
ställa upp.

§ 8.
Begärde och fick Anna Dettner besked om orsaken till 

varför kontaktmannen för damsektionen ersatts med ny man /den 
föregående hade måst friställas för mera krävande uppgifter/.

§ 9.
Lämnade ordföranden vissa uppgifter om försäljningen 

av Hammarby skidbacke, som trots att den numera övergått i 
Stockholms stads ägo arrenderas av Djurgården ytterligare 17 år 
framåt och därunder brukas i samma omfattning som hittills.

§ 10.
Sedan ordföranden tackat kvällens deltagare för visat 

intresse och uttalat en förhoppning att var och en i sin stad 
skulle verksamt bidraga till ett förnämligt jubileumsår, av
slutades sammanträdet, som härefter övergick i samkväm med 
filmförevisning och enklare traktering.

Erinringar mot protokollet skall vara ÖS till
handa senast den 4/12/55 med risk att det annars
anses godkänt och justerat i föreliggande skick.


